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Hoofdidentiteit

Van:
Aan:
Verzonden:
Bijlage:

"actieva" <actieva@hetnet.nl>
"johan" <actieva.jw@gmail.com> 
donderdag 7 april 2016 9:53
2016146614 Brief van wethouder Sikkema d.d. 22 maart 2016 inzake Startbrief 
Velserstraat.pdf; ATT00049.htm

Onderwerp: brief C Yfke Sikkema aan comm beheer
Commissie
De startbrief van de wethouder gaat niet in op het verzoek van de school om te zorgen 
dat de kinderen veilig zijn in de velserstraat.
Mij is nu op dit moment duidelijk dat het erg druk is als de school in of uitgaat 
Smorgens worden de kinderen in grote groepen met de fiets begeleid door denk ik 
ouders.Wel mooi om te zien hoe de ouders hun kinderen beschermen.En als de school
uitgaat weer.
Het oversteken naar de school gaat dan in een lange rij
Indien er vrijliggende fietspaden komen dan is het prettiger fietsen en kunnen veel 
kinderen zelfstandig naar school.
Geen last meer van de bushalte en uit de parkeerplekken vertrekkende en komende 
auto's
Minder brengen met de auto. van de kinderen kan het resultaat zijn.

Ook de bewoners in de straat vinden de veiligheid van de kinderen belangrijk.maar 
willen wel de brede stoep behouden.
Die wordt nu wel veel gebruikt om te fietsen door bewoners 
en is alleen een speelplek voor die paar kinderen die daar wonen.
Ik pleit er voor om te zorgen dat er vrijliggende fietspaden komen en niet naar geld te 
kijken .
Veiligheid voor kinderen gaat voor.en de school heeft ieder jaar weer nieuwe aanwas 
van kinderen

Groet Johan Wessel
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